

Title (en)

Packaging for sales presentation of small and medium sized articles

Title (de)

Verkaufverpackungsvorrichtung zur Präsentation von Artikeln kleiner und mittlerer Abmessungen

Title (fr)

Dispositif de conditionnement destiné à la présentation à la vente d'articles de moyennes et petites dimensions

Publication

EP 0751076 A1 19970102 (FR)

Application

EP 96440051 A 19960626

Priority

FR 9507878 A 19950627

Abstract (en)

The display packaging comprises a container (1) having a hinged cover (15) in its upper part. The container is located between the four walls (20-23) of a case (2) fixed by its back (24) to a vertical wall. The container has in its lower part, in each of its side walls (12,13) a groove (16). The case side walls (22,23) each have, inside in their lower part, a pivot (26). The pivots are housed in the grooves to allow the container to tip frontwards. A vertically projecting stop (27) on the front edge of the case lower wall (21) limits tipping. The lower part of the container is narrower in its thickness direction.

Abstract (fr)

Dispositif de conditionnement destiné à la présentation à la vente d'articles de moyennes et petites dimensions, en particulier d'articles de quincaillerie. Il comprend un récipient (1) muni à sa partie supérieure d'un couvercle articulé (15), disposé entre les quatre parois (20, 21, 22, 23) d'une boîte (2) solidarisable par son fond (24, 206) à une paroi verticale, le récipient (1) et la boîte (2) comportant inférieurement des moyens (26, 16, 18, 202) permettant au récipient (1) de basculer vers l'avant de façon limitée pour permettre l'ouverture du couvercle (15) sans désolidarisation du récipient (1) de la boîte (2). <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 43/16; B65D 85/24; B65D 55/02

IPC 8 full level

B65D 43/16 (2006.01); **B65D 55/02** (2006.01); **B65D 85/24** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 25/22 (2013.01); **B65D 43/164** (2013.01); **B65D 55/024** (2013.01); **B65D 55/06** (2013.01); **B65D 85/24** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 8614142 U1 19860703
- [A] FR 1366402 A 19640710 - PHILIPS NV
- [A] US 5203469 A 19930420 - CHANG ROGER [US], et al
- [A] DE 8809423 U1 19881110
- [A] US 4782977 A 19881108 - WATANABE GARY [US], et al

Cited by

EP1748001A3; EP3170764A1; EP1748001A2; US7798325B2; US10370159B2

Designated contracting state (EPC)

BE DE ES GB IT LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0751076 A1 19970102; FR 2735962 A1 19970103; FR 2735962 B1 19970926

DOCDB simple family (application)

EP 96440051 A 19960626; FR 9507878 A 19950627